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Antal medlemmar 2022-12-31 är 205 stycken. Av dessa bor 5 stycken i en annan komun. Det är 14 

stycken som har sekundärt medlemskap. Under året har det tillkommit 17 nya medlemmar och                  

9 medlemmar har lämnat föreningen samt 5 medlemmar har avlidit under året.  

STYRELSEN 

Det har hållits 11 protokollförda möten under verksamhetsåret. Under året har styrelsen i 

enlighet med verksamhetsplanen bevakat medlemmarnas intresse med två skrivelser. 

Skrivelserna är till distriktet gällande hur medlemsregistret får använas samt den digitala 

utvecklingen.     Berit Gravsjö Ericsson medverkat i Radio Uppland beträffande pensionärernas 

ekonomiska situation. Styrelsen har även skickat ut 180stycken brev, inom vårt 

upptagningsområde, till de som fyllt 65år under de två senaste åren. 

CENTRALA MÖTEN 

PRO distriktet:  

• Vid Distriktets ordförandemöte 18 februari deltog Aulis Heinonen samt Berit Gravsjö 

Ericsson 

• Vid Distriktets Årsmöte 8 april deltog Aulis Heinonen samt Berit Gravsjö Ericsson. 

• Vid Distriktets Ordförande konferens 14-15 september deltog Berit Gravsjö Ericsson. 

• Vid Distriktets Höstmötet 10 novemberr deltog  Aulis Heinonen samt Berit Gravsjö 

Ericsson.  

• Vid träff för Friskvårdsansvariga deltog Åke Wenström och Staffan Larsson. 
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• Vid Trafiksäkerhet för Seniorer deltog Pelle Ericsson 

• Vid kursen i Harald deltog Eva Tverin och Kerstin Wennberg. 

• Vid kurs för lotteriansvariaga i december deltog Berit Sjulander. 

ANNAT: 

• SÄV-ombudsträffar den 11 maj och 30 november deltog Berit Gravsjö-Ericsson. 

• UPS årsmöte 31 mars deltog Berit Gravsjö Ericsson samt Pelle Ericsson 

• UPS Höstmöte 1 december deltog Berit Gravsjö-Ericsson  

• Vid Samorganisationens Årsmöte 27 april samt Höstmöte 9 november deltog Berit 

Gravsjö Ericsson. 

• Vid Samorganisationens orförandekonferans 18 februari och 12 oktober deltog Berit 

Gravsjö Ericsson. 

• Ulf Lindberg samt Berit Gravsjö Ericsson och Pelle Ericsson deltog vid ett möte om 

konst i Storvreta. PRO Storvreta är med i arbetsgruppen ”Konsten i Storvreta”. 

• Åke Wenström och Berit Gravsjö Ericsson har representerat föreningen vid 

Utvecklingsrådet för Storvretabydens möten. 

SÄV-ombud (Samråd Äldres Vård) har under året varit Berit Gravsjö Ericsson. 

”Häng i hallen”. PRO Storvreta har deltagit i ett försök tillsammans med Storvreta 

Innebandyklubb genom att  vara vuxen närvaro vid deras projekt att sysselsätta ungdommar i 

idrottshallen. Detta med tanke på den oro som varit i samhället. Tanken var att det skulle pågå 

fredagar mellan kl. 14-17 6ggr. Det det blev 5ggr pga bristande intresse hos ungdomarna. 

MEDLEMMAR/MEDLEMSVÅRD  

Ansvariga har varit Kerstin Wennberg, Eva Tverin och Anita Heinonen. 

Födelsedagar 

Under året har medlemmar vilka fyllt 75 år, 80 år, 85 år och 90 år inbjudits till våra träffar för att 

uppvaktats med en blomma alt. en buteljerad blomma.  

MEDLEMSMÖTEN 

Årsmötet genomföras den 24 februari i GP-salen vid Skogsvallen. Årsmötet leddes av  

Lennart Andersson och vi var 39 deltagare.                                   

Höstmöte genomfördes enligt stadgarna den 24 november och vi var 37 deltagare.    

Trivselträffar har hållits sex gånger under 2022 och det har varit totalt 237 deltagare på dessa 

träffar. I juni var det ett nytt arrangemang en sommarträff där det bjöds på musik och allsång 

inför sommaren. Det var 37 deltagare på träffen.                            

Kaffekommitté har under året varit: Berit Ek (sammankallande), Bernt Andersson,  

Bo Aringskog, Jane Aringskog, Berit Sjulander och Staffan Larsson. 

SAMKVÄM 

Årets första fest var en Pizzakväll i mars med 38 deltagare. I april genomfördes det en Hattparad 

med  35 deltagare. Vårfesten i maj hade endast 28 deltagare. I september var det den årliga 

sillfesten som också hade 28 deltagare. I november hade vi en Spansk afton med 49 deltagare. 

Året slutade med en Julkväll i GP-salen med 36 deltagare.                                                   

Festkommitté har under året varit: Eva Tverin (sammankallande), Lennart Andersson, Marianne 

Lindberg, Berit Gravsjö Ericsson, Kjell Tverin och Åke Wenström. 
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ÖVRIGA SAMMANKOMSTER 

I mars besökte seniorshopen och Vobis oss och vi var 42 deltagare. Vårens gökotta blev inställd 

på grund av regn och kyla.Vi har haft en PUB medV75 och öl-provning under våren med 24 

deltagare och  hösten med V75 med 30 deltagare. 

VECKOTRÄFFAR 

Veckoträffarna  bygger på att man träffas kring ett ämne där alla bidrar med sin kunskap. 

Träffarna leds av en ansvarig person.                                                        

Följande veckoträffar har genomförts.                               

Bokgruppen träffas i biblioteket varannan måndag ojämn vecka. Ansvarig Birgit Ahlgren.  

Hobbygruppen träffas i kvarterslokalen vid Ärentunavägen varannan måndag ojämn vecka.        

Ansvarig Berit Ek.                                                          

Musikträffar har hållits på Lavendelsvägen 6 varannan vecka på måndagar ojämn vecka. Under 

hösten har det varit uppehåll på grund av vattenskada. Ansvarig Roland Ahlgren.                        

Vi sjunger tillsammans i kvarterslokalen vid Ärentunavägen varannan tisdag ojämn vecka. 

Ansvarig Agneta Persson.                                                                                             

Matgruppen för herrar träffas varannan onsdag jämn vecka i GP-salen vid Skogsvallen. 

Ansvarig Carl-Erik Alnavik.                                                                                                         

Kortspel har det spelats i kvarterslokalen vid Ärentunavägen varannan tisdag jämn vecka. 

Ansvarig Åke Wenström.                                

Vinkunskapen har två grupper som har träffats sex gånger. Varje provning har ett specifikt tema 

som vi provar viner till. Ansvarig Ulf Lindberg.                       

Programkommitté har under året varit Birgit Ahlgren (sammankallande), Agneta Persson, Åke 

Wenström, Pelle Ericsson, Ulf Lindberg och Gerd Andersson. Kommitténs uppgift är att ta fram 

idéer till studiebesök, kulturaktiviteter och underhållning till trivselträffarna. De ska också vara 

lyhörda för vad medlemmar kan uttrycka av egna idéer.  

FRISKVÅRD 

För friskvården har Åke Wenström (sammankallande), Pelle Ericsson, Staffan Larsson,  

Berit Sjulander, Carl-Eric Alnavik och Lennart Andersson svarat.                                               

Under våren gick 11 stycken Salstaleden. Vi var 11 stycken som cyklade till Kolje gravfält.  Vid 

sommarens grillkväll i juli var vi 28stycken. I oktober hade vi ern friluftskväll vid Tipp Toppen 

med 21 stycken deltagare. Vi har under året fortsatt med Friskvård med Joker där någon varje 

vecka kan vinna lotter i trippelskrapet. Det har varit ca. 30 stycken som varit med varje omgång.       

Boule 

Under året har vi fortsatt att spela boule på Tisdagar och Fredagar. Sammantaget blev det 62 

gånger med totalt 776 närvarande. Det har varit 27 stycken somspelat. Både nya och gamla 

veteraner spelade och hade roligt tillsammans. Årets boulemästare blev Siv Alnavik tillsammans 

med Bernt Andersson.  

Gå fotboll 

Efter att vi startade med gåfotboll före pandemin har det varit svårare att kommit igång under 

året. Vi har spelat vid 5 tillfällen och varit totalt 35 deltagare. Föreningen har erhållit ekonomiskt 

bidrag från Storvretabygdens utvecklingsråd till mål.   
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RESOR 

Vår reseansvarige Carl-Eric Alnavik tillsammans med Siv Alnavik delog i Vikinglines 

planeringsresa inför 2023 den 8 september.                                                                                      

I augusti besökte vi Söderfors under en dag. Vi var 26st som deltog. 

TEATER OCH BIO 

Då vi saknar ett teaterombud har det inte ordnats några teaterbesök. Samorganisationen har 

under året anordnat bio med lunch i gränbystaden. Många av våra medlemmar har deltagit vid 

dessa tillfällen. 

IT/HEMSIDAN 

Vi har inte haft någon som ansvarat för Hemsidan i år heller. Ulf Lindberg har varit den som 

skött hemsidan även under detta år.  

KONSUMENTASVARIG/PRISUNDERSÖKARE 

En riksomfattande prisundersökning har genomförts 25 oktober.   

Ansvarig för prisundersökningen har varit Per Ericsson och Berit Gravsjö-Ericsson. 

 

ÖVRIGA UPPDRAG 
 

Lotteriansvarig har varit Ulf Lindberg. 

Trafikansvarig/Säkerhet har varit Per Ericsson. 

 

EKONOMI 

Under detta år har vi undan för undan åter kunnat startat upp vår verksamhet. Vi hade lagt en 

försiktig budget för året, men den höll inte då tappet var för stort under årets första hälft. Det 

blev för 2022 ett minus på 6 084kr. Styrelsen föreslår, att underskott täcks av föreningens likvida 

medel Vi har under pandemin tappat ca. 20 000kr av våra likvida medel. Men när vår ekonomi 

varit god så har vi klarat detta.  

Se Årsbokslut i särskild bilaga. 

ÖVRIGT 

Trippelskrapet:  Vår trippelskrapsförsäljare, Berit Sjulander har i år sålt 2400 stycken lotter. Vi 

har skänkt bort 285st lotter till dem som köpt ett kuvert med fyra lotter. Netto provisionen har 

blivit 12025kr. Denna försäljning har till stor del räddat vår ekonomi under året. 

SLUTORD 

Nu kan vi lägga 2022 bakom oss. Vi fick i början på året ställa in planerade aktiviteter. Under 

februari släpptes restriktionerna och vi kunde genomföra det planerade årsmötet och därefter 

starta upp vår verksamhet. 

Glädjen var stor när vi kunde bjuda in till allsång, grillkväll, sill och surströmingsfest, spansk 

afton, knytkalas samt julfest under den andra halvan av året. 

Ett varmt TACK till alla som genomfört sina uppdrag 

Ett stort TACK till de avgående förtroendevalda. 

Ett varmt stort TACK till våra medlemmar, som visat styrelsen förtroende under året.  
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På styrelsens vägnar: 

__________________________  ____________________________ 

 Ordförande  Aulis Heinonen         Vice Ordf.Berit Gravsjö Ericsson  

__________________________ _____________________________ 

Sekreterare Ianeric Boström Kassör Ulf Lindberg  

________________________ ______________________________ 

Studieorganisatör Birgit Ahlgren Medlemsansvarig Anita Heinonen  

______________________ ______________________________ 

Medlemsansvarig Eva Tverin Ledarmot Agneta Persson  

__________________________ ______________________________ 

Trafikansvarig Per Ericsson Friskvårdsansvarig Åke Wenström   

__________________________ 

Reseansvarig Carl-Eric Alnavik                      
  

Bilaga: Årsbokslut 


